

The Asbo
This is how it started the Enfield council & police also the Enfield Neighbourhood team created an Asbo on their own. Shortly after I stated to get threats to leave the country as they understood that I was going to look into the application as they released a copy of the folder.

My neighbours and others started to attack me. 


The Enfield Neighbourhood Watch Team
My mother wrote at my request to the authorities for protection, “Enfield Neighbourhood Team & Enfield Council” while I made phone calls to the police.
My mother got blanked for months with no replies from the emails she was sending, while I got refused justice to a fair investigation. 

Details of the people and their address:
Ozzie Real name: Hassan Ozman
Address: 97 Burncroft Avenue
The next Block of Flats to the Right side when Facing the Building 97 Burncroft Avenue
	[bookmark: _Hlk75196736]
The next Block of Flats to the Right side when Facing the Building


	[bookmark: _Hlk74757171]
97 Burncroft Avenue


	
	
	

	Ozzie And his Rent loggers

	97 Burncroft Avenue “Next Block of Flats” 

	To my understanding Ozzie has lived in a block of flats Burncroft Ave since the year of 2004
From Date: 00/00/2004
Till Date: 19/05/2021

1
Ozzie Shops
13/05/2019
How are you doing Brother:
The cheek of him I do not know who this elder is trying to mug I off after all the respect I had for him.
Today I went across to the local shop the same shop that I had seen Debra inside buying acholic beverages to come back and drink with stain while attacking me while I was inside of my home in the past but
still unforgivable, as an added memory of mine towards all, I can recollect the date to have been 00/00/2016.
Anyway, while I the shop for no longer than 2 minutes I came across Da, Da, Da; Ozzie


Ozzie Brook / a Conchos’ Person
Washing Line Day: --
21/05/2019



07/10/2019
Ozzie Drill on the wall yet again	


11/02/2020
Ozzie is back
With his black cat
I can tell he has been renting the flat out to other people because
he has taken his cat with him and would never leave it without him
I have seen the loggers in the back garden
I have noticed the clear lack of Ozzy’s existence
I have seen the loggers going into the flat from the front of the buildings
I can hear her and a bloke in the bedroom whenever I enter into it and this is due to them always wanting to show me that I am not welcome into my own room without them trying to make my life a living hell.
And just today Ozzy’s cat has just reappeared, and I can hear him living back in his front room where his bed is.



	Timeline Ozzie
	1. Sub Documents Neighbour timelines\Ozzie.docx


	Other Documents
	2. Boris Cannons\95 Burncroft Avenue - People Directory - 192.com.html



Christine Real name: Christine Smith
Address: 95 Burncroft Avenue
The next Block of Flats to the Right side when Facing the Building 95 Burncroft Avenue
	
95 Burncroft Avenue


	
	
	

	Christine

	95 Burncroft Avenue “Next Block of Flats”

	What happened with Christine 
From Date: 00/00/2004
Till Date: 19/05/2021




21/12/2019
Police came to mine again
From the second that I woke up I was getting attacked by my neighbours with their evil intentions
113 and 117 Burncroft Avenue had decided to do whatever they could do to try and drive me crazy.
it got to a time in the mid-day when I needed to go to the shops for some living accessories, so I locked my front door and started to walk out of the communal front door to my housing block of flats. As soon as I done this, I noticed Christine and her younger niece whom her younger niece I had met many years prior when I accidently damaged Christine’s car wing mirror.
On the date of 00/00/201
I decided to approach Christine and ask her why she has taken apart in and or allowed the bad things that have taken a place to me, other the last few years.
Her reply was rude and Sharpe like a knife; “You must be unwell or something, you seem to think that I have done something bad to you, when it was not me. And as I heard her reply come out of her open mouth and in understanding the damage, she has surely caused me in my life alongside the evidence I have to prove my claims, I told her that she was a liar, with my comment her niece got upset and jumped in she was not rude at first and I can remember what she said; Don’t speak to my nan like that. The upsetting thing to me was she carried on by saying something peculiar  
Update



	Timeline Christine

	Sub Documents Neighbour timelines\Christine.docx

	Other Documents
	





Carron Dunno Real name: Carron Becky
Address: 99 Burncroft Avenue
The next Block of Flats to the Right side when Facing the Building 99 Burncroft Avenue
	
99? Burncroft Avenue


	
	
	

	Carron Dunno

	99? Burncroft Avenue “Next Block of Flats”

	“Unsecure Tenants”
Karen Dunno joined in with Christine 


	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	[bookmark: _Hlk75201771]Timeline Carron Dunno

	Sub Documents Neighbour timelines\Carron Dunno.docx
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[bookmark: _Hlk75277326]Stain Curtis Stain Fisher Real name: Stain Fisher
Address: 111 Burncroft Avenue
My Rented Block of Flats 111 Burncroft Avenue Stain Curtis / Fisher
	
My Rented Block of Flats


	
111 Burncroft Avenue


	
	
	

	1st Stain Curtis / Fisher

	111 Burncroft Avenue

	From Date: 00/00/Before 2006
Till Date: 00/00/0000
--

17/04/2020
Stain
Had Passed Away!
Today I woke up early so that I could work on the report and what did happen was that I could hear a person inside of Stains flat 111 Burncroft Avenue.
I had already heard people moving stuff out of the flat over the past few weeks.
what I thought had occurred to Stain was that around the date of the 14th of February 2020 


	[bookmark: _Hlk75205427]Timeline Stain Curtis / Fisher

	1. Sub Documents Neighbours Timelines\Stain Curtis.docx

	Other Documents
	DOB / Age band: 16/02/1935 

Stanley Curtis



Janice Barton Real name: Janice Barton
Address: 111 Burncroft Avenue
[bookmark: _Hlk75277371]My Rented Block of Flats 111 Burncroft Avenue Janice Barton
	2nd Janice Barton

	111 Burncroft Avenue

	

	[bookmark: _Hlk75205454]Timeline Stain Janice Barton

	Sub Documents Neighbour timelines\Janice Barton.docx

	Other Documents
	


Debra Andrews Real name: Debra Andrews
Address: 113 Burncroft Avenue
[bookmark: _Hlk75277482]My Rented Block of Flats 113 Burncroft Avenue Debra Andrews
	[bookmark: _Hlk74757100]
113 Burncroft Avenue


	
	
	

	[bookmark: _Hlk75205585]1st Debra Andrews

	113 Burncroft Avenue

	06/10/2015	
1
Debra got moved 
Into a Hotel by the Council!
--
15/10/2015
2
Debra got moved into a 
Hotel by the Council, I got told this day!
--
08/12/2015
Debra Came Back 
Around Here and started again!
--
03/02/2016 
MHA Assessment Day at my home!
1
Debra Moved for Ever I never knew!
--
2
Stain had the keys
I think to 113 after!


	[bookmark: _Hlk75215217]Timeline Debra Andrews
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Ambrose Tariq / Atoro Real name: Ambrose Tariq / Atoro
Address: 113 Burncroft Avenue
[bookmark: _Hlk75278482]My Rented Block of Flats 113 Burncroft Avenue Ambrose Tariq / Atoro
	2nd Ambrose Tariq / 

	113 Burncroft Avenue

	01/09/2017
--
Ambrose moved into 113
But I did not know it was him!
When my mother came to see me, she noticed that a coloured man had just left the flat from above me, she explained that she believes he might be the new tenants for 113 Burncroft Avenue.
--
05/12/2018
--
Ambrose’s mate Alley came to my front door
--
17/12/2018
--
I see Ambrose and his mate Alley in the corridor!
--
28/02/2019
--
Ambrose started again
--
04/03/2019
--
Just Alley staying inside of the flat of 113 Burncroft Avenue
--

20/05/2019
Alley & Co, Opening my front door in safety: --
 
Morning: --
I Woke up this morning and I felt fed up with all the work that I am now faced with in creating my defence paperwork so to be able to receive the correct gratitude my life deserves. This is now apparent and due to the other people involved who have taken apart in destroying my life as of so far, meaning as of this far in age of mine. These people have now been highlighted as such, to which led to evidence getting contained within side of this document of mine. The day progressed without any bother from my neighbours as a whole group, which for me is a gift from above because it has become far from the normal day to day’s events that I get induced to thought.  I studied hard at work, right up until 04:00Pm.
 
When trouble starts: --
As per normal I received a knock at my front door while I was at my computer writing my report and avoiding the officials to which my report reflects upon.
 
Reason; Safety: --
As I maintain the goal and causes of my work at the present, I have to keep safety as a number one concern of mine because of the foul play I have been in receipt of and this means that simple daily practices that a British citizen just take to be a part of a life’s routine have been changed for me, to set an example tasks such as the following three situations have been affected and in route compile a large list of breaches to my human rights.
1.
Safety to me means staying indoors safe until the problem of my cause(s) are rectified so that no person can abused their position to undermined me like has pressed to circulate as of so far, or manage to achieve  going even further in their disrespect for law by dispensing of me and the truth therefore at the present time causing safety for myself to be a key part of my stringent process of mine to oversee my goals, in short, I stay indoors a lot more so, that do not get victimised and then labelled as the perpetrator.
The negative effects this causes me even low I use my time wisely transpire to be some of the listed
1.1
I do not go out and socialize or cause myself more havoc in my daily life’s routine for safety reasons. in-turn putting myself in harm’s way if a routine were to be scheduled for myself to go outside of my premises more than I do at the present time.
Causing a lack of socialism between me and others. I chose not to put other people live at risk due to the death defences attitudes of official behaviour towards our well-beings, Portraying Gross Misconduct towards our lives for their own out of bounds focuses of causes.
 
to socialise with others that much anymore due to my security and safety being comprised because of official persons continue to illegally victimise myself or sometime just simply causing negligence towards me.
 
1.2
 
1.3
 
2.
 
3.
Opening my front door in safety: --
When I went to my front door to see who was knocking, I looked through my keyhole to see who was present.
I noticed one person that I had meet about 2 times before had of this day.
I could remember his name well and this was because his chosen choice of actions in the past dates leading up to this date that had accumulated over about a half a year period of time prior.
What he had done to me in the past has and still does caused me a large negative effect and therefore caused damage to my way of life.
Together himself who is named as Alley from North London Southgate Area and his friend who I introduce as
Alley’s friend 1 Ambrose the correct past tenancy holder of 113 Burncroft Avenue, Between the date of
00/00/0000.
00/00/0000.
Had both continued to attack me against my free will, as already explained in this document.
After asking him what he wanted I heard Alleys voice it never took me too long to recognise who it was after seeing him and hearing him.
Alley’s voice is very recognisable because when he speaks his voice and attitude towards himself and others are as if he can deceive any person in the world, an example, I know he has attacked me even low he does not know me,
But he still came to my front door chatting as if we had been best friends for twenty years or more of our life’s and without any acceptance or acknowledgment of the position him and Ambrose have left me in by taking apart in the evil and cruel treatment that they subjected me towards.
Alleys voice on this day and the past six other actions that he has come down to my front door without myself ever answering the door in total to him, sounds like he has never done any of the evil thighs that he has to me in layman terms he sounds fake and unsympathetic towards the issues, but still sounds like he is trying to be your best friend when his actions speak different.
When asking Alley why he was at my front door he explained to me that he just wanted to say hello to me alongside with this following comment, Ally explained that he still had a key for the flat upstairs referring to 113 Burncroft Avenue
And that he intended to enter the premises and sleep over the night.
I found this wired as I have never really got along with him as I have explained, and I also understood that the flat had gotten vacated about 2 months prior.
I explained that this was not my decision to take apart of and that I personal did not have a problem with his decision personally, when I said this to him, I hoped that he had the brain cells available to possess the whole citation, for himself to then on after in a respectful manner, if he did choose to go ahead with his decision.
While Alley was present still outside of my front door I asked Alley what was going on with Ambrose, because it was Alley who had come down to my front door and told me that he was going to be staying upstairs for a little while until the Enfield Council took the keys back of them both due to Ambrose losing the Flat and getting placed into a Mental Hospital again for the reason of testing positive on a drug test alongside other problems of his. I was shocked before when told what had happened to Ambrose, even allow, he had been the one attacking me without any fair cause not that any person should be issuing punishment without law anyway.
I knew that I was right also on this day by not opening the door to Ally from the start and then on afterwards by deciding that I was defiantly not going to open it to him. 
I had heard a part of what Ally had to say.
A few bangs on the floor but nothing major or abnormal to standard living.
 
Later the same day:
 “Ally and Friend 2 Unnamed at this time”
Suddenly, a loud intrusive mad banging started above my head and did not stop I moved around my flat and the people / person in 1113 were following me around again banging objects above my head
 
·         No front door
On my flat due to what the police have done to my home and me / Dated:25/05/2019.
Update


25/05/2019
--
Alley & Co, Opening my front door in safety: --

26/05/2019
--
Getting Arrested Partly for Trusting Alley!
While indoors I started to tidy up, straight after awaking at 07:00am. I soon afterwards found myself sitting back at my commuter table working hard and of no bother to any other person by the time of 7;30Am.
 
When working I noticed that I was again getting attacked by other people or a person’s, adding more upset to my problems.
To further my understanding of what was happening to myself.
 
I noticed someone or more were inside of the flat above mine hitting the floor with objects. Door number 113 Burncroft Avenue
I decided to move to another location within side of my flat and see if I got followed to where I stood for the same action of others to re occur.
Doing this made me sure that the banging above my head was not just Alley Squatting in a residential flat doing a so-called normal living routing.
At that point of time, I believed it to be Alley, who had knocked at my front door the day before and explained to me that he was going to be staying inside of the flat in turn meaning without legal consent I.e. Squatting in a residential premise.
While getting attacked I felt upset that I had trusted him again after what he and Ambrose had done prior to me I.e.
1) Hitting the floor with objects.
2) Following me around in my flat
3) Flushing the toilet continuously when I am in my bathroom.
4) Not allowing me to live in my rented home while enjoying it.
5) Slamming Windows
6) Flooding the flat.
 
As prior explained, because of the current day prior, I thought that this person would be Alley, who had knocked at my front door so I decided that I would go upstairs and ask him if he could mind what he is doing in the flat.
When I knocked on the front door, I was quite supposed to hear a young females voice
 
and his Friend 2 a female with an unknown name as this time.
 
2:00Pm Soon after staring work stuck the clock.
 
3:00Pm
 
Update
--

Getting Arrested because the 2nd Tenants of 117 Set me up with the Met Police!
I got held in the police station all night long again over malicious process due to what the police decided to do to me and my home.
I got back home at the time of:
When back at home I looked at my front door and realised that there were not much left I had to look at my self
Update
27/05/2019

No bathroom window 113 you can see this when outside of the front of the block of flat at the front side of the building and the front door has gotten bodged to geather ether with bits of “MDF” chipboard!

29/05/2019
113 Burncroft Avenue
Ambrose had moved for ever!
“Empty” 


	[bookmark: _Hlk75215444]Timeline Ambrose Tariq / 
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1. People - Neighbours\OAP heroes tackled post office gunman _ News Shopper.html
2. 



George Quinton Real name: George Quinton
Address: 113 Burncroft Avenue
[bookmark: _Hlk75278442]My Rented Block of Flats 113 Burncroft Avenue George Quinton
	3rd George Quinton

	113 Burncroft Avenue

	George Quinton Moved into 113 Burncroft Avenue / Dated 02/05/2016
George Quinton Moved Out / Dated 13/07/2017
--
11/01/2017
--
This is the day he took the keys back outside of George and i said about the baby being dead for the first time
--
Lemmy on the 11/01/2017
I met with Mr Quinton today at the Civic Centre 
--
13/07/2017
--
George Quinton Moved Out!


	[bookmark: _Hlk75215536]Timeline George Quinton
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Richard Real name: Richard Edward Skinner
Address: 113 Burncroft Avenue
[bookmark: _Hlk75284860]My Rented Block of Flats 113 Burncroft Avenue Richard & Sister
	4th Richard & Sister

	113 Burncroft Avenue

	Richard and his sister 
--
113 Burncroft Avenue
01/10/2019
I met Richard new 113 at 17:45, he was with his sister
“Re-Vacated” 
This was just another day to me locked up in my home trying to fix the damage that other people have done to my life. I was sitting down on my computer building my website and making my diary. I knew that a new set of tenants had moved into 113 Burncroft Avenue for sure on this day because I met the occupier.
I felt them move into the flat a couple of days ago but what they have done to me left me in shock and the reason is that more random people would just move into the flat and decided to hurt me just for the fun of it.
The day that they moved in I never realised and what happened is that the block of flats attached to my block of flats has three floors as well with the bedroom and front room walls running alongside each other. The other block of flats had builders in the top floor an old man who has lived in the middle flat fore years and Hassan Osman living on the ground floor. The builders had been re rennervating the flat for a couple of days without much bother then all of a sudden, the who block of flats started shacking 

06/11/2019
Richard started as he was leaving to go out at 6:30Am

Up to date 19/05/2021


	[bookmark: _Hlk75215730]Timeline Richard & Sister


	1. Sub Documents Neighbours Timelines\Richard & Sister.docx
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Young White Couple Real name: Young White Couple
Address: 115 Burncroft Avenue
My Rented Block of Flats 115 Burncroft Avenue No Name Young White Couple
	[bookmark: _Hlk75215852]
115 Burncroft Avenue


	
	
	

	1st No Name White Family

	[bookmark: _Hlk64022645]115 Burncroft Avenue
“Unsecure Tenants”


	There was a young man and woman that lived in the flat for a few years and I never had any problems with them in fact when the banging started, because of Kanathran the Logger 117 and the Mathiyalagan Family 117 alongside with Debra Andrews 113 and Stain 111 they moved out of the flat I would say around the year of 2014 to 2015.


	Timeline No Name White Family & Sister


	

	Other Documents
	


2nd Turkish looking woman Real name: 2nd Turkish looking woman
Address: 115 Burncroft Avenue
My Rented Block of Flats 115 Burncroft Avenue 2nd Turkish looking woman
	
115 Burncroft Avenue


	
	
	

	[bookmark: _Hlk75285046]2nd Turkish looking woman

	115 Burncroft Avenue
“Unsecure Tenants”

	115 Burncroft Avenue Tenants / Council History!
Point 1:
Noted on the
A:  01/06/2017
Incident Claimed
B: 14/05/2017


	Timeline Turkish looking woman
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Rebecca Real name: 3rd Light skin Girl Rebecca and Light skin Bloke
Address: 115 Burncroft Avenue
[bookmark: _Hlk75285132]My Rented Block of Flats 115 Burncroft Avenue 3rd Light skin Girl and Light skin Bloke
	
115 Burncroft Avenue


	
	
	

	3rd Light skin Girl and Light skin Bloke

22/06/2021
Found her name
Rebecca

	115 Burncroft Avenue
“Unsecure Tenants”

	[bookmark: _Hlk72352683]01/04/2018?
01/05/2018?
01/06/2018?


	[bookmark: _Hlk75275905]Timeline Light skin Girl and Light skin Bloke
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A Real name: a
Address: 117 Burncroft Avenue
My Rented Block of Flats 117 Burncroft Avenue 1st Bangladesh The Mathiyalagan Family & Kanathran the Logger
	[bookmark: _Hlk75215902]
117 Burncroft Avenue


	
	
	

	[bookmark: _Hlk75216060]1st Bangladesh 
The Mathiyalagan Family & Kanathran the Logger


	117 Burncroft Avenue “Top Flat above mine”
[bookmark: _Hlk64023358]“Unsecure Tenants”

	117 Burncroft Avenue
Mathiyalagan
--
00/00/0000
The Mathiyalagans moved into 117 Burncroft Avenue
--
06/01/2019
117 Burncroft Avenue 14:42 stated banging you killed my baby beat on the floor at me!
--
15/01/2019
Revathy from 117 Burncroft Avenue was
Banging: --
Revathy was banging upstairs on the floorboards I knew this was her because when she was leaving the building, I see her, for the last time.
Because I spoke to the removal man who I had caught with his friend leaving the building after winding me up by betrending to be them and hitting the floor
I went out to the communal front door as I heard them slam the door in believing it was still the Mathiyalagan family
--

16/01/2019 
117 Burncroft Avenue was Empty
The Mathiyalagan family had moved out for ever!
“Empty / vacated!”
--
17/02/2019
117 Burncroft Avenue was Empty / vacated! 117 Painters and decorators, started works, no Problems
Mother see some new people in the flat of 117 she told me when she came into my flat!
After she left, I went up the stairs to see if this was true and to say hello to the new tenants.
When I got to the top floor, I noticed that the front door was open and I could smell paint I noticed two decorators in the flat and said hello to them both, they were both polite, had my mother not told me about seeing people in the flat I would have not even known that they were even there. I asked them both if they were contracted to also repair the floorboards and they replied to no.
I asked them if they council speak to John Iron about getting the floor fixed before any other persons got moved into the premises both agreed to do so. We all said goodbye to each other, and I left them to finish their work.
--
24/02/2019
117 Painters and decorators, no Problems - Left the building for good!


	[bookmark: _Hlk75276000]Timeline Mathiyalagan Family & Kanathran the Logger
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A Real name: a
Address: 117 Burncroft Avenue
My Rented Block of Flats 117 Burncroft Avenue Turkish lot 2 Adults male and female + 3 young children and one new-born
	
117 Burncroft Avenue


	[bookmark: _Hlk72344146]Turkish lot 2 Adults male and female + 3 young children and one new-born

	117 Burncroft Avenue “Top Flat above mine”
“Unsecure Tenants”

	117 Burncroft Avenue
The 2ND set of Tenant’s since the Problems Started with the Flat being used as an Offensives Weapons against my Person and against my free will.
has been “Re-Vacated” again by John Iron
 
--
01/03/2019
117 Burncroft Avenue has been rented out again by John Iron and the Enfield Council pretty soon after what the Mathiyalagans Family have been doing to me and without any fair follow up, by any official persons.
The reason that I understand that there is new tenant’s that live within side of the premises of 117 is that when on my computer writing my report, I noticed a person directly above my head jumping on the floor.
I was not too sure if it was the builders whom I had met just the other day on the date of 00/00/20019
Who were maybe still re-decorating the flat? The Jumping above my head was directly above my work desk to where I was sitting in my managers chair and was not the average noise that the builders had been making while in the flat
after it is getting done up by the decorators straight after the Mathiyalagan Family moved out just after The
31st February 2019.
I do not think that it is right or fair that he has been allowed to get away with what he has done to me by allowing the Mathiyalagan Family to live in his property and attack me the way they have with him knowing what they are doing to me and joining in while this breach of my human right gets accomplished.
On this day I had been in the block of flats that I live in all morning and life had been quite peaceful, but this lasted only for a little while.
That said to mean that no person was bagging on the wall at me and I had no person flushing the toilet every time that I went into the bathroom and used it and also the fact that I had no person squeaking the floor boards above my head deliberately to hurt me or to have a negative effect on my way of life.
My peaceful morning changed when I noticed someone above my flat start to squeak the floorboard continually above my head to where I was sitting. I stayed quiet and just let the person or people do what they were doing in the flat.
I could tell what was get done to me was not coming from the flat directly above mine and I knew that the flat in the middle was not vacated with occupiers due to what had happened to Ambrose.
After about what seemed like an hour but was only in fact 20 Minutes, I decided to get up from where I was setting and move to another location inside of my flat and on my route to make sure it was obvious that I had gotten up and moved.
Once I had done this and took a seat on my sofa, it never took more than a couple of seconds for the person to follow me and start doing the same again.
This is easily done by any occupier or person that is inside of the flat of 117 Burncroft Avenue because of what has been done to me in the past by the past tenants.
The flat floorboards have already been said to have seduced the fair standard of living as said by Sarah Flexure and a survivor in the Councils History and them officials who sublet the premises out also understand the problems that I have been suffering through because of their neglect and people’s criminal intentions.
Soon afterwards I got fed up of what was clearly being done to me again by un known persons at this stage and decided to go to my toilet but got followed again by a person stamping their feet on the floor to where they could hear me below or assume, I would be.
I waited for the night-time to arrive while still getting tampered with and decided to take a trip to my local shop to pick up a few accessories for my so, called home. On the way back from the shop and as I approached my block of flats, I looked up at the window of 117 Burncroft Avenue.
The reason I had done this was to see if I could notice who had been I flat above just a little while prior. I also knew that there had been no curtain nets placed on the window since the Mathiyalagan Family vacated the property.
When I done this, I noticed a man about the same age as myself he looks Turkish in complex.
He was watching me as if in to say Hello I am the one now attacking you.
I continued to walk straight into my flat and stayed calm. Not much else happened that night but I was expecting it to.



01/03/2019
--
117 Burncroft Avenue
The 2ND set of Tenant’s since the Problems Started with the Flat being used as an Offensives Weapons against my Person and against my free will.
has been “Re-Vacated” again by John Iron


27/05/2019
--
1
Getting Arrested because the 2nd Tenants of 117 Set me up with the Met Police!
I got held in the police station all night long again over malicious process due to what the police decided to do to me and my home.
I got back home at the time of:
When back at home I looked at my front door and realised that there were not much left I had to take a look at my self
Update
27/05/2019


What happened with this family is that the day that they moved into the flat they decided to try and take my life and continued until the date that they moved out
00/00/0000
00/00/0000
They were happy to try and be copycat killers, they wanted to be like the past occupiers of the flat, but the difference was that this family thought that they might be successful unlike the past people who occupied the flat 117 Burncroft Avenue in actually killing me.
This evil and cruel behaviour continued of them through there who stay.
I can remember getting attack in many different ways by this family but none of their methods were too different from what the rest of my neighbours had already attempted with to harm me.
on the 00/00/0000 I was in the hallway of my flat and I have a mirror placed on the wall. It had become a regular event that when I used the mirror and got detected 8 times out of 10 by one of the occupiers or their guests, they would stand above me squeaking the floorboards and dropping things above my head. A lot of the time this would be after I finish using my bathroom while also getting attacked or on the way to the bathroom. 
The woman who had moved into the flat of 117 with her man and three children was quite a large woman in size.
When on this occasion I could feel the woman on the top floor 


02/03/2019
·         117 Burncroft Avenue
The 2ND set of Tenant’s since the Problems Started with the Flat being used as an Offensives Weapons against my Person and against my free will.
        has been “Re-Vacated” again by John Iron
 
The next Morning, I awoke and decided to sit down on my sofa for a little while and have a cup of coffee. It never took log before I noticed the sound of people getting up in the flat two floors above mine.
I could hear them moving around and this never bothered me, but what did bother me was whenever the people walked above were, I would normally be sit on my computer desk and where I was then sitting on sofa, they would stamp their feet but not in any other place this continued, and the occasional object would get dropped on the wooden laminated flooring but only were I was below.

05/03/2019
Just Alley staying inside of the flat of 113 Burncroft Avenue


	Timeline Turkish lot 2 Adults male and female + 3 young children and one new-born
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A Real name: a
Address: 117 Burncroft Avenue
My Rented Block of Flats 117 Burncroft Avenue 3rd Black Woman & Man and young child Black family
	
117 Burncroft Avenue


	

	3rd Black Woman & Man
Black family that I got problems with now 19_05_2021

	117 Burncroft Avenue “Top Flat above mine”
“Unsecure Tenants”

	11/06/2019
--
1
117 Burncroft Avenue
The 3rd set of Tenant’s since the Problems Started with the Flat being used as an Offensives Weapons against my Person and against my free will.
has been “Re-Vacated” again by John Iron

Si Note:
11/06/2019
[bookmark: _Hlk42686286]117 Burncroft Avenue
The 3rd set of Tenant’s since the Problems Started with the Flat being used as an Offensives Weapons against my Person and against my free will.
has been “Re-Vacated” again by John Iron
Another set of new Tenants have moved into the address of 117 Burncroft Avenue Enfield EN3 7JQ.
I have not yet meet them and don’t really intend to share our personal lives that much if we do come across each other’s paths.
I noticed straight away that they seemed to understand what had already happened to me in my home and how their new home had been used against me as a vicious weapon to deteriorate my wellbeing and then on afterward victimise me.
What I am intending to explain is that they the new occupiers of 117 since the 11/06/2019 come right above my head to where I am sitting and start to squeak the floorboards.
As it is the 1st day that they have moved into the flat I cannot be sure if they are just checking out the problems to get them fixed so, for now I will continue to write everything down that happens, because the people doing this to me are new tenant’s and the police and the Enfield Council will not doing anything to protect me anyways, the police Enfield Council and the Neighbour Hood Watch Team will not even take a victim statement if myself, I get left to keep on documenting down the true facts to what has become of my life.
Today while the new tenant’s relaxed and moved in I continued to work on my computer.
I did notice some unnormal occupation from within side of the flat of 117.
What I did notice was the seeking of the floor boards had still not been fixed by John Ivan before releasing the fat out again and even low Sarah Flexure says in the Enfield Councils History, alongside with a Survivor that the flats floorboards of 117 Burncroft Avenue do not meet the standards of fair living and the  Councils  own tenancy  policy even for tempory accommodation, say laminated flooring must do be layered down of upper floor flats, as 117 is.
 
2
I asked mother
to check with the courts and my solicitor to see if the case had gotten dropped “Housing Possession Order” No reply of any official persons.

21/06/2019
Getting Assaulted by
The new Tenants of 117.
117 Started to go into the hallway and squeak the floor when I was sitting down having a fag.
This has continued to happen to me. Thought the last couple of days.
I can clearly tell the difference from someone doing something normal in their house and a person doing something to get my attention.
To my understand gained from previous attempts of mine there is no point in phoning the police or the Enfield Council.
And this is people going to where I am in my flat to upset me
I do not know who the new people are that have moved into the flat



117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
30/06/2019
Getting Ready to go upstairs.
When in my flat today I continued to work on the computer writing my report due to what has been and continues to happen to me.
I have noticed that the new tenants are also attacking me of 117 Burncroft Avenue in a copycat style as the past occupiers.
 
What I mean is that when I woke up this morning, I done so in my front room as this is where I tend to sleep.
 
Today while in my flat I continued to look after my unwell dog lady, while doing so we both took a seat in my hallway as this is where it is cooler. The reason why it is cooler is because the sun rises and stays at its peak through my front room window and my hallway is in-between.  another reason being is that my dog has been waiting with me to get of these police and courts curfew not to forget the Enfield Council who also had to sign for this all to take place to myself.
As what seems to have been a lifetime now, but has really been a long few year
s to me the new tenants who moved into 117 acted no differently from the last tenants who infringed my Human Rights on this day along with the couple days of their temporary tenancy beforehand. I started to notice that the new tenants in 117 had decided that this day would be a better day for them to attempt and harder and more strengthened approach to attacking myself.
Because of the heat from the sun and the both of us being locked in until I sort the corruption that I am facing on a mass scale.
on this day and lady my dog having cancer it was a lot harder for her to breath any air
I found this strange after talking to the new lady who moved into the flat on the 30/06/2019


117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
01/07/2019
I got stabbed with a knife by the 3rd set of tenants from 117 Burncroft Avenue.
I got stabbed with a large knife with a white handle. I know who stabbed me with the knife and the reason that I know
who hurt me is that it was my next-door neighbour, who lives above me in the address of 117 Burncroft Avenue that have just gotten moved into the flat of 117 on the date of 00/00/2019?
On this day my life got put into danger by my neighbour for asking him to stop attacking me.
Update


117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
02/07/2019
No person stayed in the flat of 117 after what happened to me last night I.e. Getting stabbed with a big Kitching Knife.
After what happened between myself and the current new occupiers of 117 Burncroft Avenue yesterday I decided to stay cautious in regard to my safety.
I stayed on the computer working hard on my report right until the time of 21:00 hours when I noticed a lot of bagging coming from inside of the communal hall. When paying attention to what the notice was, I could tell it was the communal door getting slammed hard as a person or persons were going up and down the stairs carrying things.
At the time I was on the mobile phone at the time, and I got asked who was making all the noticed while in my front room at my computer desk
While hearing the noise and there on after I decided not to go out of my front door due to what might re occur.
I could hear footsteps in the flat 2 floors above me soon afterwards, so I knew that the new occupiers of 117 had returned.


117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
03/07/2019
Today I notice a little bit of normal living occupation coming from the flat of 113 then afterwards I heard a lot of stuff getting taken up or down the stairs then afterwards it has been quiet.
On the computer as normal not much happened today other than me doing work on the report I am a bit weary of going outside of the block to let lady out due to the occupier of 117 coming back in the block on his own or with friends “This block came downstairs the other night with a balaclava on and a big kitchen knife hid up his right sleeve and tried to stab me unfortunately.



117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
04/07/2019
I decided to go to sleep at about 21:00 Hours as I was feeling tiered and I also wanted my stab wound to get better.
I had not noticed any activity inside of the flat of 117 and or 113 Burncroft Avenue since the new tenants of 117 stabbed me and then after came to my front door saying I have got something bigger for you till he run of out of the block because I shouted that I have called the police even when at this stage I had not.
My dog lady was looking at me as in to say please take me out but I did not want to stand outside of the block just in case this man comes back with his knife or friends and a knifes, so I decided to take a look out of my back garden door and see if the windows on the flats above had been uttered, the reason being is after the man had run of the windows on the back of the flat were left closed. When taking a proper look, I noticed that they were wide open so I understood that there had been some person who had entered the flat while I had been to sleep or that they may have been in the flat all the time along.
I took my dog out the front so that it could see the outside world as we both do not go out that much due to the police not protecting us as they should by abusing the laws with malicious process.
There were no problems mind you I did not stay outside for longer than five minutes.
 
The people inside of the flat could hear me typing on my keyboard and I think they have realised that I am now adding them to my report and slammed the front communal door as they left the building g to go to their other Council Property. Time: 22:17 Pm

117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
05/07/2019
Quite all day I did hear people come in and go out at the time of 19:32!
 
The lights are back on now I can tell from when I go out into my back garden in the address of 117



117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
06/07/2019
Since I got stabbed in the face for asking him to stop attacking me, I have not been getting the squeaking of the floorboards to upset me or hurt me. 00:57


117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
07/07/2019
The flat is defiantly still being lived in but the only way I can tell this is by going outside when I take my dog Lady out and see that the flats windows have been moved or here a quite sound of music coming from them when they are left ajar.


08/07/2019
117 Burncroft Avenue is Empty!
The Flat above me that is occupied and is named as 117 Burncroft Avenue stayed quiet all day.
 
I stayed working on computer and looking after my dog Lady


117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
09/07/2019
The Flat above me that is occupied and is named as 117 Burncroft Avenue stayed quiet all Morning and evening at the night-time it was also quite but I did see the man who had tried to take my life with a knife.
What did happen is that when I took lady out the front because going out seems to be her last request of me before she goes to doggy heaven. I tried to stay out the front for a short of a period of time as possible. As I never wanted to bump into the man who moved into 117.
I heard foot steeps approaching the communal door, it was a person about to enter the block of flats.
while outside in the dark the moon was providing just another light to be able to see any person clearly on their approach.
I had placed myself to the right of the building as you leave the flats
When doing this any person would end up on a piece of lorn with hedges protecting vison from the street when ducked down lower than the bushes.
I could see a man and that the colour of his skin was the same of that to the new occupier off 117 who had just stabbed me. At the time I thought oh no this is all I need while lady is ill.
I see his face clearly and could see that he was the right height also the fact that I could recognise his face from the prior time and other occasions in the past.
He just went up the stairs as he done this, I quickly got my dog and rushed her back into the flats and towards my front door.
As I done this, I heard the Man who had stabbed me, prior, slam his front door and hurry back down the stairs the disappear off.
I stayed working on computer and looking after my dog Lady


117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
10/07/2019
The Flat above me that is occupied and is named as 117 Burncroft Avenue stayed quiet all day.
I stayed looking after my dog Lady: --
Lady was very ill again today, and I had to phone mother to ask her for help in sorting out the next stages with her.
Lady and I went outside a few times, we were both going to try and make it to the park, but lady was too ill to even be able to make it there I had to slowly get her to the lawn outside of the block in the shade and lay her down while stroking her she seemed happy that we were at least outside together. I could see her front teeth slightly as she smiled, and this is how I knew that she was happy.
We stayed outside for about 30 minutes and then went back due to our safety being at risk

11/07/2019
113 Burncroft Avenue is Empty!
Lady My dog Passed away!
Tyrone got moved prison
Si Note:
1
The Day BT Open Reach Came to my Home:
Van Reg:
Police refuse to arrest any criminals in my favour again.
I was just laying down on my sofa after lady sadly passing away this morning and I decided to lay down with all electrical appliances turned off.
While laying down from somewhat of the best part of what I would say would have been half an Hour I got disturbed:
At First, I heard a person come into the block of flats, what I heard was the communal door getting slammed closed hard.
I continued to lay down on my sofa and make no noise at all.
I noticed people had entered the premises of 117 Burncroft Avenue, as, they had slammed their own front door closed as well.
Soon afterwards I started to notice the occupiers had started to step on the squeaking floor boards to upset me,
I stayed quiet still.
The floorboards have not been fixed thought all the tenants who have lived there as, of so, far.
After 10Miniutes or so I heard a person come into my downstairs section of the block that leads to mine and stains flats as they must open a separate door on the ground floor, at first and this door makes a creaking sound as it opens and closes, I thought that this person would have most probably been Stain but I was soon after to find out that it was not.
I continued to lay down while being quietly waiting to hear Stain close his front door and the occupiers off 117 to continue their path of breaching my Human Rights with Criminal Activity’s and pure evil intentions.
What I noticed was that Stain never opened his front door and I then heard my front door getting forcefully opened I thought at first, to myself that I best make reinsurance of the sounds that my ears could hear, as I hoped that I might be wrong about someone trying to burgle my premises, while still in doors. I then analysed any other person in my head of who this could be and came up with no answer.
For myself to be able to sneak up on my house burglar I had to tip toe quietly up to my front door and then without disturbing them “Catch them in the act.”
Luckily for myself I had gotten all my floorboards replaced, even low I live on the ground floor. I done this when I first moved into Burncroft Avenue in the year of 2006 or 2007 say and up a till date they are still quiet.
Tip toeing on my way, when I arrived at my replacement of a front door, I could see fingers they were whitey in colour and mednation in complex.
The reason for seeing fingers other than the fact that somebody was trying to rob me is that the chip board of a replacement of a front door that has gotten hanged with the hinge’s flat on the outside of the premises as the door and frame were damaged so badly on the 26/05/2019 by police again trying to set me up “Which the Case has Now Been No Further Actioned for”.
Once I was at the front door, I tried to look through the gaps that the chip board does not cove due to the door frame getting damaged and I could not see any uniforms or hi – vis clothing.
I could see that the fingers belonged to a man and that they were breaking into my premises. I decided to say in a loud voice, what are you doing. Straight away I noticed the man jump back and pull his fingers from within side of my premises out into the communal hallway to where they belonged.
I asked again what you are doing as I received no reply the first time that I request the unauthorised person to identify themselves, what I heard next was a man’s voice who sounded like an Indian person I could tell that the voice was getting put on to cover up the unauthorised persons real identity and the reason being is that the voice did not sound natural.
As always, I decided to keep my front door closed until I had worked out what was going on a bit more.
What the man’s voice said is hello I am just fixing Virgin; I took this to mean the TV Company Virgin and he was trying to fix the cables that run up the buildings brick wall eternally “Outside” he continued to make up a pack of lies to explain why he had been trying to rip my front door down. What he said was that he was trying to get to the other side. His words came out “I thought this entrance led to another department.” I knew that I had caught a Burglar trying to rob my home of its belongings.
I told him in a deep voice that he must leave the block of flats, I then I heard the man say that he was just going to go upstairs next.
With this I understood that this man was a terrible person and just to put it in other words “Taking the fiddle” I had to take the facts into perception, after all I do understand for sure that I am not alone in the fact that a bad stories of what happens with door sales people and the vulnerable, that could take place anywhere.
I decided to speak more clearly in my approach to the person who had just been trying to gain illegal entry into my home and I done this in a louder voice, what I said was if you do not leave this block of flats now and without going upstairs, I will call the police on you.
He replied ok in a low voice.
I listened for him to leave the flats but on stead I heard him going up the stairs to the other flats, premises.
I decided to open my front door and go out to see the face of the person, of whom had just done all of this to me and my home and then afterwards never took my good advice to leave and made their way to the other homes once advised not to.
Because of the temp replacement chip board door, I do not have the privilege of having any spy hole so, to be able to see who is outside of my front door.
In these moments of time on this day my safety again become a concern due to others wrong doings.
This meant that my dog came to light, the fact that lady had just passed away the same morning as this man had tried to break into my home, made my home less secure than normal.
Also, not to forget the fact that the new tenants of 117 came down to my flat with a balaclava and a big knife just a few days prior because he was attacking me while his wife and child were out and then afterwards the next day his wife was caught by myself using the bathroom appliances to copycat the past wrongdoers.
I know this for sure because on the second occasion of interaction I and the occupiers of 117 had I was in my home, and I went to his door to ask them to stop. “Unarmed might I add”
And the Woman I had spoken to in the stairs was in the bathroom slamming the taps on and off, in her bathroom to influence my home below and myself. The bathroom is next to the flat’s front door, and you can touch the wall that her sink is on in her bathroom because of the hallway stair given any person access.
Another fact that Ambrose of 113 had just had his face cut in his flat just a few months prior while I was illegally getting detained in Chase Farm Hospital.
All this passing through in my head before I opened my front door to check on this Virgin man meant to me that I needed to pick up my mobile phone before I went outside of my front door, and this is what I did.
Anyways back to this day present
I decided to use my mobile phone that I had picked up on the way out of my front door while going to see who this person was, I made a phone call to my mother, straight away I started to explain to her what had just happened to me while I was in my home. While then standing in the corridor.
When I was on my way out to the main corridor front door, I noticed a hammer on the floor and picked it up.
I also noticed that the virgin man never came back down the stairs after a few minutes’ and I knew that he was still in the block of flats, I could even hear him talking to the woman in the flat of 117 Burncroft Avenue and then enter the flat, while still on the phone to my mother.
I decided to go outside of the block and look back at the flats in doing so I noticed that the windows of 117 Burncroft Avenue were open the Bedroom being the biggest window was left just short of a shut eye, open and the bathroom window was open to the maximum extent.
I noticed the female whom I had met on the stairs and talked to through the front door of 117 a few days earlier, looking down at me with her mobile phone in her had while she had a set of music head phones on, whit with red parts on them or maybe pink, these people were 3 floors high but I could see them very clearly as the weather was sunny and I have superb eye vision.
In other words, I do not need to go to speck savers.
I asked her who the man was that she had just let into her flat she decided to try and speak to someone on a mobile phone, while trying to capture me on her phone camera at the same time. I suspected that she was on the phone to the police trying to set me up for fun or sport, then suddenly, the man who had just come and tried to break into my home popped up behind her and then came in front of her to the window to address my question.
I listened to the words that rolled of his tongue and out of his mouth to myself.
What he replied was; I am Working for BT my van is over there as he showed me and load of what looked like plastic ID Cards that were around his neck, held on with a Id secure neck-band.
My Mother herd the conversation while still being on the phone to me.
I took a glance at where the man had pointed towards in reference towards his company’s van’s location. I heard my mother’s voice on the phone to me asking me what was going on an I explained to her the update of the incident in commotion. We both agreed that it would be best to take the registration and make - model of the van down, due to fingers being inside of my front door and this person now not working for Virgin media but BT on stead.
To achieve taking the vans information down I had to walk closer to it as it was not parked directly outside of my accommodation, no longer than 2 minutes distance and I was telling mother all the information to document down and back into my flat.
Before mine and my mother’s conversation came to an end. She explained to me that she was going to check on this BT man’s story.
I found myself back in my flat alone and my burglar hid upstairs, with my so called new next-door neighbours, who had already hurt myself.
As an Investable coincidence to all what was going on, I could hear a radio and when recon sing this sound, I knew that this was the police just outside of my front door again in the communal hallway to where I live. I did not want to let the police into my home as I understood what they have decided to treat me like for a long time now years even.
In explaining what they want to do to me and why they want to do the things they do to me I would explain that the Metropolitans Police Force want to get me on to a cocktail of prescribed drugs so that in turn I believe that there is signatures on the victims statements in the first Asbo Case and this is alongside the rest of the criminal activities that took place after the Asbo folder got developed.
Anyways while I am still hear and have not been set up, I best continue to explain the day’s events.
What I heard come over the police radio is like the message that I heard while in the back of the police van on the date of the 26/05/2019.
It’s too late he has done it again.
I could hear a lot of people whom I believe were police officers rushing into the corridor at this point of time.
The reason I believe the words of; “It’s too late, he has done it again.” Had gotten said over the police radio system other than the oblivious is that my mother had already made a telephone call to BT Open Reach due to me telling her what had just happened, and this included sending emails to them.
When on the phone the van reg got checked and the gentlemen said to mother that she must call the police and send a report of what has just happened to themselves, and this is what she did.
This meant that Met CCC understood that it was too late for all the police who travelled to my house to set me up for this incident to arrest me,
A knock at my front door.
Even low all that had taken place the police officers present in my communal hallway seem to want to get me to open my front door to them.
I refused to do so and explained to them with my front door closed what had just happened.
The police officers keep asking me to open my door to them they were calm in attitude and spoke to myself polite, but I was still not getting fooled by any of them.
I said to the police that my mother is on the phone and already in her car on the way here please can they wait for her if they must speak to any person.
I asked the police officer way he wanted me to open the front door and he explained to me that 117 has reported a breach of the peace about me.
I told him that I was in my house when he arrived at that there had been no breach of the peace and in any since I would take his words as my first verbal warning and make sure that there is no breach of the peace in resecting the law.
He was quite a bit.
I continued the conversation by asking what he was doing about the person who had just tried to break into my home, the so, called Virgin BT man. The police officer understood who I was on about and even explained to me that he had the right as he is a BT man doing work.
With to me I told the police officer that there is no authorisation for any person to rip my front door open and then on causing criminal damage to my property.
The police officer continued to try an undermine me, I even explained to him what BT had just said on the phone to my mother.
Because the police officer refused to arrest the person
I told them that my dog had just died the same morning and asked them if they could kindly leave me in peace and this would all be on the police officers body cameras if they had them turned on.
The police officers told me that they were going to wait for my mother to arrive. I asked them why and received no reply.
Mother soon afterwards arrived at my home address, and I could hear her speaking to the police outside of my front door. I personally understand that my mother continued to record the rest of the interview with the police on her mobile phone’s camera.
Finally, after what was like the best part of twenty minutes the police left and I opened the front door for my mother to enter my flat.
 
Key Notes:
1. The open reach worker did not have any legal consent to put his hand’s inside of the chip board temporary door and try to rip the door open, forcefully.
 
2. From the date off 26/05/2019 I have had no front door and what was put into place as a temporary door is no sufficient, accurate to be able to leave my premises safely on its own and especially with what my neighbours have been doing to me.
There is a cheap padlock provided by the door security company after the police Ripped my original front door down and this lock gets put on the outside of the door the padlock was not present.
I had already damaged the BT phone line myself and had to call BT just prior of a couple of months.
 
3. The Woman in 117 Burncroft Avenue opened her top window when I went outside to see where the worker had gone inside of the block of flats.
 
4.


117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
13/07/2019
I noticed someone above me in the bathroom running the tap while I was in the Bathroom in was not like normal when they are trying to hurt me. It was like a person using the toilet but still waiting for me to go in their till they use it.
Time 11:00 Am


117 Burncroft Avenue is Empty!
Si Note:
15/07/2019
The floor got swept in the flat of 117 then both the doors got slammed closed at 12:20
 
The bloke came back and stayed in the flat I do not seem to understand why as all the belongings to the flat got taken out that john and the Mathiyalagans left in the flat by the police and the removal van with the last tenants.


	Timeline 3rd Black Woman & Man and young child Black family
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Stain Curtis Stain Fisher Real name: Stain Fisher
Address: 111 Burncroft Avenue



A Real name: a
Address: 117 Burncroft Avenue
My Rented Block of Flats “Homeowner of 117 Burncroft Avenue.”  John Irving
	
117 Burncroft Avenue


	[bookmark: _Hlk75284008]“Homeowner of 117 Burncroft Avenue.” 
John Irving
	117 Burncroft Avenue “Top Flat above mine”
“Homeowner”

	

2006
What I can remember about the address of 117 Burncroft Avenue is that there was a young black woman who lived in the flat at some point of time just before or just after I moved into the block of flats in 2006. I got along with her, and she allowed me into the flat of 117 as a friend on a few different occasions also she trusted me around her mother’s house. We never had any problems in all the time we lived in the same block of flats.

In my eyes the Mathiyalagan family was the next family that I can remember moving into the flat

The Mathiyalagan family keep lying about the date that they moved into the flat in all of the statements that they made with the Enfield Council against me due to the fact that they had a home that hey owned and did not want to get caught for fraud in the government out of benefits.

Lemmy John Irving Statement
28/07/2017



The 2nd Injunction Order
Page Number: 59,
Some Email’s:
A: 07/02/2017
B: 30/01/2017
Time: 14:42
Re:
C: 26/01/2017
Ref: 117 Bumcr6ft Ave, Enfield, EN3 7JQ
low water pressure - 4arassment by tenant at 109
Thurs 26/01/17 - While in attendance at 117 Bumcroft; where we were attempting to resolve a low water pressure issue, w􀁸y-􀁻re approached by the tenant of 109 Bumcroft the ground floor flat. He stated that there were problems between him and the tenants of 117 without going into specific details. I was with a private plumber who was looking at the low water pressure problem at 117. We explained the problem to the tenant from 109 who stated, 'you will not solve the problem as I am restricting their water supply!' obviously both myself and the plumber were shocked at this statement. Despite thorough investigation to the low water pressure problem, we were unable to increase the pressure. However, before leaving the Site I knocked at 109 asking whether he would increase their pressure, he stated 'I cannot do anything at the moment I will sort it out later!'. Despite the attendance of Thames Water (twice), the agent’s plumber, my plumber, and various sub-contractors from Enfield Homes this matter remains unresolved.



200- Claim Number: D02ED073 – “DRAFT ORDER”
If you do not obey this Order, you will be guilty of contempt of court, and you may be sent to prison.
 
201- Claim Number: GETTING Pertained
 D02ED073 – When really this was used as the position Order Paperwork!
Dated: 28/07/2017
This is the statement that Lemmy used to Forged the date in for the first INJUCTION / Order, Because I told him about the time limits in the position order, because of the” TIME LIMITATIONS ACT 1980!”
& this is not a true copy of the document served for the 1st Injunction.
“WITNESS STATEMENT OF MR JOHN IRVING”
I, Mr John Irving, of 117 Bumcroft Avenue, Enfield, EN3 7JQ (Leaseholder) make th.ls statement believing it to be true and understand that it may be placed before court.
Insofar as the content of this witness statement is within my own personal knowledge it is true and insofar as it is not within my personal knowledge it Is true to the best of my knowledge.
I WILL SAY AS FOLLOWS: --
I am the landlord of Flat 117 Bumcroft Avenue, Enfield, EN3 7 JQ. The flat is located Just above the Defendant's. The Property is currently let to Mr Mathiyalagan, and it is being occupied by him, wife and his children.
I make this Witness Statement In support of the Claimant's application for an injunction to stop the Defendant from causing intimidation, harassment
Statement No. 1
/ 1 of 3
--
202- Claim Number: GETTING Pertained
 D02ED073 – When really this was used as the possession Order Paperwork!
Dated: 28/07/2017
This is the statement that Lemmy used to Forged the date in for the first INJUCTION / Order, Because I told him about the time limits in the position order, because of the” TIME LIMITATIONS ACT 1980!”
& this is not a true copy of the document served for the 1st Injunction.
“WITNESS STATEMENT OF MR JOHN IRVING”
Part 2
and alarm to me, my tenants and other residents on Bumcroft Avenue, Enfield, EN3 7 JQ. The application also seeks access to the Defendant's Property to enable the Claimant to carry out checks on the Defendant's water pipes which are, possibly affecting my tenant's water pressure and supply.
Background
In the evening of 12/07/2017 I met with one of the Council's in house legal surveyors, Mr Neville Gray with regards to an ongoing low water pressure issue. Mr Gray attended my property (Flat 117) at 11 am on the
day and agreed that the water pressure was not adequate. An attempt was made to gain access to the two flats immediately below, including the defendant's but this was unsuccessful.
At approximately 17.00 hrs the same day I was contacted by the managing agent informing me that there was now no water at the flat. I contacted Mr Gray and we both decided to attend the Property out of hours. I arrived at the flat to discover that water had been totally cut off for approx. 30 minutes, but surprisingly shortly after our arrival a supply was resumed and with good pressure. This despite the fact that low pressure had been a continual problem since 27/12/2017 Thames Water and plumbers have attended my property on at least 5 occasions but could not find a reason for the low pressure.
5. The Defendant lives in Flat 109 and in conjunction with his mother/mediator, was contacted by Mr Neville
Gray with the intention of Inspecting his flat However,
this was declined by the Defendant. Although I was inside the block, (on the landing), I watched the discussion from the open window. It was obvious the Defendant. was becoming increasing agitated by the raised voices and approaches towards Mr Gray. I could
/ 2 OF 3.
--
203- Claim Number: GETTING Pertained
 D02ED073 – When really this was used as the position Order Paper Work!
Dated: 28/07/2017
This is the statement that Lemmy used to Forged the date in for the first INJUCTION / Order, Because I told him about the time limits in the position order, because of the” TIME LIMITATIONS ACT 1980!”
& this is not a true copy of the document served for the 1st Injunction.
“WITNESS STATEMENT OF MR JOHN IRVING”
see that he was not comfortable with. the situation, and he backed off. He seemed to be very vocal with an aggressive manner, which was Intimidating; at this point Mr Gray called for the police to attend.
6. I wish to add that on a previous visit to the property on 26/01/2017 to resolve the low water pressure, the Defendant had informed me that he was restricting the supply and stated: 'you will not solve the problem as I am restricting their water supply'. This was mentioned to me in front of an Independent witness, a plumber who was attending with me. As I was leaving my Property, I saw the Defendant in the communal hallway and asked whether he could reinstate the water pressure to my tenant’s property, however he responded by saying 'I cannot do anything at the moment I will sort it out later'. This information has previously been reported to the claimant.
/ 3 OF 3.




The Third set was a Turkish or Greek family 


117 Burncroft Avenue
The 2ND set of Tenant’s since the Problems Started with the Flat being used as an Offensives Weapons against my Person and against my free will.
has been “Re-Vacated” again by John Iron
 
--
01/03/2019
117 Burncroft Avenue has been rented out again by John Iron and the Enfield Council pretty soon after what the Mathiyalagans Family have been doing to me and without any fair follow up, by any official persons.
The reason that I understand that there is new tenant’s that live within side of the premises of 117 is that when on my computer writing my report, I noticed a person directly above my head jumping on the floor.
I was not too sure if it was the builders whom I had met just the other day on the date of 00/00/20019
Who were maybe still re-decorating the flat? The Jumping above my head was directly above my work desk to where I was sitting in my managers chair and was not the average noise that the builders had been making while in the flat
after it is getting done up by the decorators straight after the Mathiyalagan Family moved out just after The
31st February 2019.
I do not think that it is right or fair that he has been allowed to get away with what he has done to me by allowing the Mathiyalagan Family to live in his property and attack me the way they have with him knowing what they are doing to me and joining in while this breach of my human right gets accomplished.
On this day I had been in the block of flats that I live in all morning and life had been quite peaceful, but this lasted only for a little while.
That said to mean that no person was bagging on the wall at me and I had no person flushing the toilet every time that I went into the bathroom and used it and also the fact that I had no person squeaking the floor boards above my head deliberately to hurt me or to have a negative effect on my way of life.
My peaceful morning changed when I noticed someone above my flat start to squeak the floorboard continually above my head to where I was sitting. I stayed quiet and just let the person or people do what they were doing in the flat.
I could tell what was get done to me was not coming from the flat directly above mine and I knew that the flat in the middle was not vacated with occupiers due to what had happened to Ambrose.
After about what seemed like an hour but was only in fact 20 Minutes, I decided to get up from where I was setting and move to another location inside of my flat and on my route to make sure it was obvious that I had gotten up and moved.
Once I had done this and took a seat on my sofa, it never took more than a couple of seconds for the person to follow me and start doing the same again.
This is easily done by any occupier or person that is inside of the flat of 117 Burncroft Avenue because of what has been done to me in the past by the past tenants.
The flat floorboards have already been said to have seduced the fair standard of living as said by Sarah Flexure and a survivor in the Councils History and them officials who sublet the premises out also understand the problems that I have been suffering through because of their neglect and people’s criminal intentions.
Soon afterwards I got fed up of what was clearly being done to me again by un known persons at this stage and decided to go to my toilet but got followed again by a person stamping their feet on the floor to where they could hear me below or assume, I would be.
I waited for the night-time to arrive while still getting tampered with and decided to take a trip to my local shop to pick up a few accessories for my so, called home. On the way back from the shop and as I approached my block of flats, I looked up at the window of 117 Burncroft Avenue.
The reason I had done this was to see if I could notice who had been I flat above just a little while prior. I also knew that there had been no curtain nets placed on the window since the Mathiyalagan Family vacated the property.
When I done this, I noticed a man about the same age as myself he looks Turkish in complex.
He was watching me as if in to say Hello I am the one now attacking you.
I continued to walk straight into my flat and stayed calm. Not much else happened that night but I was expecting it to.



01/03/2019
--
117 Burncroft Avenue
The 2ND set of Tenant’s since the Problems Started with the Flat being used as an Offensives Weapons against my Person and against my free will.
has been “Re-Vacated” again by John Iron


27/05/2019
--
1
Getting Arrested because the 2nd Tenants of 117 Set me up with the Met Police!
I got held in the police station all night long again over malicious process due to what the police decided to do to me and my home.
I got back home at the time of:
When back at home I looked at my front door and realised that there were not much left I had to take a look at my self
Update
27/05/2019


What happened with this family is that the day that they moved into the flat they decided to try and take my life and continued until the date that they moved out
00/00/0000
00/00/0000
They were happy to try and be copycat killers, they wanted to be like the past occupiers of the flat, but the difference was that this family thought that they might be successful unlike the past people who occupied the flat 117 Burncroft Avenue in actually killing me.
This evil and cruel behaviour continued of them through there who stay.
I can remember getting attack in many different ways by this family but none of their methods were too different from what the rest of my neighbours had already attempted with to harm me.
on the 00/00/0000 I was in the hallway of my flat and I have a mirror placed on the wall. It had become a regular event that when I used the mirror and got detected 8 times out of 10 by one of the occupiers or their guests, they would stand above me squeaking the floorboards and dropping things above my head. A lot of the time this would be after I finish using my bathroom while also getting attacked or on the way to the bathroom. 
The woman who had moved into the flat of 117 with her man and three children was quite a large woman in size.
When on this occasion I could feel the woman on the top floor 


02/03/2019
·         117 Burncroft Avenue
The 2ND set of Tenant’s since the Problems Started with the Flat being used as an Offensives Weapons against my Person and against my free will.
        has been “Re-Vacated” again by John Iron
 
The next Morning, I awoke and decided to sit down on my sofa for a little while and have a cup of coffee. It never took log before I noticed the sound of people getting up in the flat two floors above mine.
I could hear them moving around and this never bothered me, but what did bother me was whenever the people walked above were, I would normally be sit on my computer desk and where I was then sitting on sofa, they would stamp their feet but not in any other place this continued, and the occasional object would get dropped on the wooden laminated flooring but only were I was below.

05/03/2019
Just Alley staying inside of the flat of 113 Burncroft Avenue


	Timeline Turkish lot 2 Adults male and female + 3 young children and one new-born




	

	Other Documents
	








Redirect 
Neighbours

My Next Door Neighbours 

One of my neighbours who lived directly above me named as Debra had become a good friend of mine the years prior and had been seeing an eardly man named stain who live on the same floor as me after his wife passed away. Both were heavy alcoholics together the local Authority’s understood this of Debra but not of Stain as he had not been an acholic for years prior to his wife passing away.
This is all in my diary in a more conclusive version.
Above Debra’s flat was the Mathiyalagans family whom I had helped when they got into trouble when they first moved onto the estate. They had a logger who lived with them called kenathrin. I believed kanitheren lived in the flat opposite to 


was a heavy acholic and had her light skin children taken away from her got scared as I walked behind her as I was coming into the block of flats, I live in

https://serverone.hopto.org/Email%20Book%20Walking%20to%20the%201st%20Housing%20Possession%20Order%20INDEX/ 

https://serverone.hopto.org/1%20Diary%202015/ 

https://www.horrificcorruption.com/simonscases 


Si Note: “This is just in short and beats around the point that I’m making”
The Asbo was Pc Shinick who made the 999 call and that’s why the fake statements were made. It was Just police who attended Court even low I requested the fake victims to go court. “I never got arrested for the Asbo even when it says the Organisation of Illegal Raves and because of this reason never had a fair investigation. The Asbo is not on my criminal recorded. “I will Explain the Case in the Asbo Rip Apart File soon.”


The rest of the applications made after the Asbo were all he said you done this on this date, she said you done this on this date, so no victims could get called to court so I could not examine the statements makers stability.
Many emails were sent by each party involved alongside of the applications and at one stage my mother involved the MPS.
While winning the 1st possession order and 1st injunction order
I asked Lemmy in the first recording if he was a solicitor trained to educed legal documents and so, he and his line manager Kenichehwa alongside others who worked or work in the Enfield Council / Civic Centre Hired Lumina from a solicitor firm next to pizza hut in Enfield Town. “I have the recording of me speaking to them about the fraud & more” 
After winning the 1st possession order and 1st injunction order 
I called Lemmy as to complain in polite about what had occurred. Lemmy told me that I was a dead man down the phone and my mother was dead as well. After our recorded conversation had finished, he called the police and said I had said similar things to him when I did not as I had just won the frauded cases put illegally against me and knew I was going to win the Asbo case next. “I now can prove he had attended court every day almost trying to get the cases reopened against me in the same case number that the judge had stuck out and was refused on more than one occasion.” The police came to my rented home straight after our conversation on the phone and arrested me. While I was in the police station Lemmy went to court and refiled for a 2nd Injunction Order for himself and all other Enfield Council Staff. They used the company credit card and refilled with a new case number. While in the Police Cell the police allowed a man into my cell who tried to serve me the court order, but I refused to accept Knowlagent of service. A letter was put in my front door of service, but my mother attended my home and picked up the letter and left with it before I got home. Luckily for me I have a camera in my hallway facing my front door that recorded me not able to get served as I was in police custody while the letter got put in my letter box and taken out of my house by mother. “I will upload a video link latter.” Also, my past solicitor who acted for me for the first time in the 1st Injunction Order got served a copy of Lemmy’s new 2nd Injunction Order for himself to his upset: I never used the same solicitor firm again after that”
Lemmy then allowed the Mathiyalagans family to attend the court and do an affidavit of past events that had got stuck out prior and submitted them on top of his claims in the 2nd Injunction order. I complained to the Judge and he Ordered for the folder to get Indexed. I won the case in the End but before this happened the Judge ordered for another Mental Health assessment to take place not under his request but by the Enfield Councils request this is all on recording as well. The assessment said that there was no mental illness on my behalf and the Judge ruled that Lemmy and the Enfield Council inclusive of Lumina rehouse me for a like to like Two Bedroom house as an Emergency transferer and I can have who I like to live with me a support network. Lemmy tried to argue in court by the Judge made it his final order putting Lemmy and Lumina in their places.
Just type transfer in the Diary Years. The Council agreed to do this once my mother filled out the forms which got done straight away, we got treated evilly by the Council and told that the Emergency transfer will go before the board meeting at the end of the month the same happened for three months afterwards with no meeting taking place. Me and my mother got told we was not allowed to attend and all while I continued to get attacked in my home by my neighbours as I have on mp4 & Mp3.
By the second mouth that an emergency board room meeting should have taken place my mother had informed the MPS of what was going on with the fraud and housing transfer that was not getting treated as an Emergency, the MPS said that they had wrote to the Enfield Council and was waiting for a reply. “I did not think this was fair as the Council continued to allow people to attack me while in my home and had a chance to cover up as much as possible rather than an official investigation taking place. “This is in Audio & Emails” 
The Enfield Council and Neighbourhood team lied to the MPS and said that my mother was lying about the transfer and that what had gotten said by the Judge is that if I accept the doctors and or a care worker to live with myself, I will be moved. “This was a clear lie as you can tell by reading the first couple of emails about the transfer as what was really ordered by the Jude was agreed by both sides in them emails then the council requested for a new solicitor to deal with the case from Harringay Council named as Michel. “There is also Audio of this me speaking to Michael”
Michael sent an email straight after taking the case on and said that Enfield Council has Ordered for him to start new Possession proceedings and also called my mother a liar in the emails.
Proceedings for the 2nd Possession Order never started straight away. I continued to get attacked. Most times when my mother wrote an email to the Enfield Council, they referred me to the doctors for no apparent reason. Also, in my Diary under the 25/10/2015 you can see Dawn Allen “Enfield Councils Neighbourhood Team” request of the NHS if there is any Data held on me by them as she had been blacking my mother’s request to protect me for moths prior. The reply was no and the next days she agreed that they are going to build a history for myself. Shortly afterwards she sent the doctors to my house to do an assessment on me without ever meeting me she tells them to brig bite back spray for my dog and a lot more. Lemmy started work on the 10/10/2016 and read her notes and continued to victims me and build a history for me.
This is all just in a short summary and there is a lot more to take into account were the Government bodies failed me.
Back to the point of this text. “A Conflict of Interest”
I received a letter of harassment hand delivered into my letter box by police. While making my report.
I went outside to the police explaining this was out of order.
I got arrested and put into Chase Farm Hospital, a lot happened around this time that I will explain latter when I type up everything. 

25/10/2019
Doctor green side was not available to do the 24-hour assessment for detention and no other person would do it until he got back from holiday.
People tried to give me meds without any reason or doctor prescribing them
When doctor Greenside did come back from being away, we had our first meeting my mother and uncle were present
My family explained that the doctors were wrong in detain me
Doctor greenside thought I was being held for the police incident


After getting released with no Mental Health Diagnosis my m

I made a phone call to Lumina the Solicitor from next to pizza hut who has gotten taken on full time by the Enfield Council and explained what I could prove, she wrote to my past Solicitor and and the police and for a madput 

which there and the Judge Ordered that 


Explaining in short of what happened and what can be proved!


Simon-Council-Tax-Letter: 30/11/2014

RE Simon Cordell Rent account: 30/11/2014 - 14:55

RE Simon Cordell ref Council Tax: 30/11/2014 - 15:02

Simon-Council-Rent-Letter: 30/11/2014

Allan Katongole RE Simon Cordell Rent account: 01/12/2014 - 09:43

Council Tax Account: 04/12/2014 - 16:12

RE Council Tax Account: 10/12/2014: 19:52

Council Tax Account: 21/01/2015 - 11:14

revs@enfield	21/01/2015 - 11:14

Colin Bullworthy Council Tax: 04/03/2015 - 10:52


Jo O'Brien MR SIMON CORDELL: 04/03/2015 - 16:20

Jo O'Brien RE MR SIMON CORDELL	05/03/2015	10:10

Jo O'Brien RE MR SIMON CORDELL	06/03/2015	09:38

Jo O’Brien RE MR SIMON CORDELL	06/03/2015	11:25


FW RE FOI: 06/03/2015 - 13:42

FW RE FOI: 06/03/2015 - 15:36

FW RE FOI	06/03/2015 - 17:16

RE FW RE FOI: 06/03/2015 - 17:14

Read acknowledgement: 06/03/2015 - 17:19

Read acknowledgement: 09/03/2015 - 16:21

FW RE FOI: 20/03/2015 - 15:33

FW Issue I am having: 17/04/2015 - 17:57

RE Issue I am having with neighbours: 04/05/2015 - 13:22

RE Can you please help: 19/05/2015 - 16:37

FW Issue I am having with neighbours: 28/05/2015 - 15:16

RE Issue I am having: 31/05/2015 - 15:34

FW Issue I am having with neighbours: 01/06/2015 - 14:38

RE Please can you help this cannot carry on: 10/06/2015 - 21:13

FW Issue I am having with neighbours: 20/06/2015 - 19:12

Mother FW Please can you help this cannot carry on: 18/08/2015 - 11:19

Re Complaint: 21/09/2015 - 13:59

Dawn Allen RE Complaint: 21/09/2015 - 14:17

RE Complaint: 21/09/2015 - 15:35

Dawn Allen RE Complaint: 21/09/2015 - 15:43

Mother RE Complaint: 21/09/2015 - 16:14

Dawn Allen RE_ Complaint: 21/09/2015 - 16:29

Mother RE Complaint: 21/09/2015 - 17:03


Dawn Allen 
23/09/2015



Dear Louise Brown: 16/10/2015 - N/a

Louise Brown Jackie Gubby: 16/10/2015 - N/a

Louise Brown RE Simon Cordell: 03/11/2015 - 11:16

Jackie Gubby RE Simon Cordell: 03/11/2015 - 13:03

Mother RE Simon Cordell Complaint: 15/01/2016 - 16:49

Simon Cordell Authority Letter: 26/01/2016	N/a

Re Enfield Council Subject Access Request Simon Cordell: 27/01/2016 - 18:20

Geoffrey Mann Confidential: 22/11/2016 - 17:45

Data-Protection-Enfield-Council: 24/11/2016 - N/a

Formal Complaint dated: 24/11/2016 - N/a

Letter to Council Dated: 24/11/2016 - N/a

Reply-Letters-From-Council: 24/11/2016 - N/a

Data-Protection-Enfield-Council: 24/11/2016 - N/a

Formal Complaint dated: 24/11/2016 - N/a

Formal Complaint dated: 24/11/2016 - N/a

Simon Cordell Authority Letter: 24/11/2016 - N/a

Data-Protection-Enfield-Council: 24/11/2016 - N/a

Simon Cordell Authority Letter: 24/11/2016 - N/a

Re Simon Cordell Formal Complaint: 24/11/2016 - 16:22

Re Simon Cordell Formal Complaint: 24/11/2016 - 16:34

Chief Executive Re Si: 24/11/2016 - 16:40

Complaints and information FW CRM COM Simon Cordell Formal Complaint: 30/11/2016 - 15:14

Daniel Ellis RE CRM COM 1885 Simon Cordell Formal Complaint: 01/12/2016 - 11:21

Mother RE CRM COM 1885 Simon Cordell Formal Complaint: 05/12/2016 - 21:41

RE CRM COM Simon Cordell Formal Complaint: 08/12/2016 - 10:12
Alev: 12/12/2016 - 09:19

CRM COM Simon Cordell Formal Complaint: 13/12/2016 - 11:32

CRM COM Simon Cordell Formal Complaint: 14/12/2016 - 11:31

Concetta Nobile SAR: 21/12/2016 - 13:03

Letter to Mr Simon Cordell: 29/12/2016 - N/a

2nd Letter to Simon Cordell: 31/01/2017 - N/a

Mother RE SAR: 13/01/2017 - 11:54

Mother FW SAR: 13/01/2017 - 12:02

Dionne Grant RE SAR: 13/01/2017 - 13:55

Dionne Grant RE SAR: 13/01/2017 - 18:48

Dionne Grant RE SAR: 16/01/2017 - 15:20

Access letter for Burncroft Avenue: 01/02/2017 - N/a

Lemmy Nwabuisi Re Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 02/02/2017 - 10:45

Sarah Fletcher Copy of letter sent to Mr Simon Cordell: 02/02/2017 - 13:08

Lemmy Nwabuisi RE Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 07/02/2017 - 14:09
 
Lemmy Nwabuisi RE Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 08/02/2017 - 16:08

Lemmy Nwabuisi RE Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 08/02/2017 - 16:44

Recall Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 08/02/2017 - 16:45

Lemmy Nwabuisi FW Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 08/02/2017 - 16:56

Lemmy Nwabuisi FW Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 10/02/2017 - 16:01

Lemmy Nwabuisi FW Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 16/02/2017 - 14:13

3rd Letter to Mr Cordell: 16/02/2017 - N/a

Access letter for Burncroft Avenue: 20/02/2017 - N/a

Sarah Fletcher Copy of letter sent to Mr Cordell: 21/02/2017 - 18:07

Lemmy Nwabuisi RE Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 22/02/2017 - 11:08

Dionne Grant RE Response to SAR Ref CRM SAR: 27/02/2017 - 13:14

Lemmy Nwabuisi RE Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 16/03/2017 - 14:12

4th Letter to Mr Cordell: 16/03/2017 - N/a

Lemmy Nwabuisi RE Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 21/03/2017 - 16:26
 
RE Anti-Social Behaviour Allegations against Mr Simon Cordell: 21/03/2017 - 18:56

NOSP - Simon Cordell: 19/06/2017 - N/a

Lemmy Nwabuisi Re Notice of Seeking Possession:19/06/2017 - 16:46

Mother RE Mr Cordell Notice of Seeking Possession: 26/06/2017 - 00:49

Lemmy Nwabuisi RE Simon Cordell Notice of Seeking Possession: 28/07/2017 - 13:53

Lemmy Nwabuisi RE Simon Cordell Notice of Seeking Possession: 28/07/2017 - 15:42

Mother to Me about Lemmy Case Work	28/07/2017 - 21:14

Lemmy: 28/07/2017 - 13:53

Lemmy first Injunction Order: 09/08/2017


 


 


The Asbo


 


This is how it started the Enfield council & police also the Enfield Neighbourhood team 


created an Asbo on their own. Shortly after I stated to get threats to leave the country as they 


understood that I was going to look into the 


application as they released a copy of the folder.


 


 


My neighbours and others started to attack me. 


 


 


 


The Enfield Neighbourhood Watch Team


 


My mother wrote at my request to the authorities for protection, “


Enfield Neighbourhood 


Team & Enfield Council” while


 


I made phone calls to the police.


 


My mother got blanked for months with no replies from the emails she was sending, while I 


got refused justice to a fair investigation. 


 


 


Details of the people and their address:


 


Ozzie Real name:


 


Hassan Ozman


 


Christine Real name:


 


Christine Smith


 


Carron Dunno 


Real name:


 


Carron Becky


 


Stain Curtis Stain Fisher Real name:


 


Stain Fisher


 


Janice Barton Real name:


 


Janice Barton


 


Debra Andrews Real name:


 


Debra Andrews


 


Ambrose Tariq / Atoro 


Real name:


 


Ambrose Tariq / Atoro


 


George Quinton Real name:


 


George Quinton


 


Richard Real name:


 


Richard Edward Skinner


 


Young White Couple Real name:


 


Young White Couple


 


2nd Turkish looking woman Real name:


 


2nd Turkish looking woman


 


Rebecca Real name:


 


3rd Light skin Girl Rebecca and Light skin Bloke


 


A Real name:


 


a


 


A Real name:


 


a


 


A Real name:


 


a


 


Stain Curtis Stain Fisher Real name:


 


Stain Fisher


 


A Real name:


 


a


 


Neighbours
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